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Kort resumé: 

• Op woensdagavond 6 september is de opdracht omtrent harmonisatie subsidiebeleid (vanuit 
de raadsagenda en het collegeprogramma) besproken tijdens een informatieve raadssessie.  

• Het probleem en de bijbehorende dilemma’s, evenals de koers richting een oplossing 
kwamen aan bod.  

• Afgesproken is om in de raadscommissie visie en kaders over het subsidiebeleid te 
bespreken, waarna tijdens een beeldvormende raadssessie de uitwerking in verschillende 
scenario’s plaatsvindt. Daarna volgt een raadsvoorstel.  

   
Doel van de avond: informeren van de raad over de opdracht Harmonisatie Subsidiebeleid.  
 
Aanleiding 
Opdracht volgt vanuit het collegeprogramma en staat op de raadsagenda. Nadruk ligt op: 

1. Gerichter inzetten 
2. Vindbaarheid en rechtmatigheid verbeteren 
3. Sturing met subsidies 

Vanuit de herindeling is het dilemma omtrent het samenvoegen van subsidiebeleid. Wat zijn de 
uitgangspunten en wat zijn de voorwaarden voor het verstrekken van subsidie. 
 
Context verstrekken subsidie 
Momenteel hebben we een subsidieverordening en een subsidieregeling (Subsidieregeling Sport, 
Cultuur en Welzijn). Vanuit deze regeling biedt de gemeente Zevenaar jaarlijks aan 125 verenigingen 
en stichtingen subsidie met een totaal bedrag van ongeveer 550.000 euro. Dit zijn vaak dezelfde 
verenigingen en stichtingen die structureel subsidie krijgen voor eenzelfde bedrag. Het gaat hierbij 
niet om de grote welzijnsinstellingen, bijvoorbeeld Caleidoz of Santé Partners.  
 
Voortgang 

• We zijn bezig om de werkprocessen voor het aanvragen, beoordelen en verstrekken van 
subsidie te verbeteren, waardoor dit sneller, eenvoudiger en duidelijker wordt voor de 
inwoners.  

• Met de nieuw op te stellen visie op het Sociaal domein (2024) stellen wij heldere 
beleidsdoelen en maatschappelijke effecten op. 

• We gaan nog in gesprek over de visie op subsidies, de voorwaarden die daarbij moeten 
worden gesteld, waarom die worden gesteld en wat het doel is van de subsidies. 

   
Vraagstuk 
Waarop gaan we in de toekomst subsidie baseren? Enkele raadsleden reageerden met suggesties: 
* Doe je dit op basis van het gelijkheidsbeginsel?   
* Krijgt iedereen hetzelfde of zijn er verschillen?  
* Waarop baseer je de verschillen?  
* Welke waarden vind je belangrijk, bijvoorbeeld vertrouwen?  
* Welke governancestructuur hang je eraan vast?  
Naast structurele subsidies is een mogelijkheid om ook projectsubsidies te doen. Bijvoorbeeld ook 
voor een vereniging die een project voor inclusie doet. 
 
 



 
 
Vervolg proces 
De volgende stap is het opstellen van een gespreksnota. Deze wordt besproken in de commissie 
Samenleving. Daarna werken we verschillende scenario’s uit en bespreken we dit in een 
beeldvormende raadssessie, waarna besluitvorming plaatsvindt in de raadsvergadering.  


